

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered or filed
and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 5

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés
et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 5

1947

**I. Nos. 61-64
II. Nos. 28-38**

TABLE OF CONTENTS

I

***Treaties and international agreements
registered from 28 to 30 July 1947***

	<i>Page</i>
No. 61. Denmark and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:	
Property Agreement. Signed at London, on 6 December 1945.....	3
No. 62. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Czechoslovakia:	
Monetary Agreement. Signed at London, on 1 November 1945.....	15
No. 63. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Norway:	
Monetary Agreement. Signed at London, on 8 November 1945.....	27
No. 64. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Portugal:	
Agreement for Air Services between British and Portuguese territories (with Annex and Exchange of Notes). Signed at Lisbon, on 6 December 1945	37

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 5

1947

**I. Nos 61-64
II. Nos 28-38**

TABLE DES MATIERES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 28 au 30 juillet 1947*

	<i>Pages</i>
No 61. Danemark et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:	
Accord sur les biens, droits et intérêts. Signé à Londres, le 6 décembre 1945	3
 No 62. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Tchécoslovaquie:	
Accord monétaire. Signé à Londres, le 1er novembre 1945.....	15
 No 63 Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Norvège:	
Accord monétaire. Signé à Londres, le 8 novembre 1945.....	27
 No 64. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Portugal:	
Accord relatif à des services aériens entre les territoires britanniques et portugais, (vec annexe et échange de notes). Signé à Lisbonne, le 6 décembre 1945.....	37

II

Page

*Treaties and international agreements
filed and recorded from 12 June 1947 to 25 July 1947*

No. 28. Netherlands and United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland:

Exchange of Notes constituting an Agreement relating to the amendment of Article 9 (b) of the Agreement signed at Paris, on 19 June 1926, regarding the sanitary control over Mecca pilgrims at Kamaran Island. London, 13 June 1939.....	65
---	----

No. 29. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Brazil:

Exchange of Notes approving the General Report of the Special Commissioners appointed to demarcate the Boundary-Line between British Guiana and Brazil (with General Report). Rio de Janeiro, 15 March 1940	71
---	----

No. 30. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and United States of America:

Exchange of Notes concerning the United States Copyright Laws. Washington, 10 March 1944.....	205
---	-----

No. 31. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Belgium:

Monetary Agreement. Signed at London, on 5 October 1944.....	227
--	-----

No. 32. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Sweden:

Monetary Agreement. Signed at London, on 6 March 1945.....	241
--	-----

II

Pages

Traites et accords internationaux

classés et inscrits au répertoire du 12 juin 1947 au 25 juillet 1947

- No 28. Pays-Bas et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord:**
- Echange de notes constituant un accord relatif à l'amendement de l'article 9 b) de l'Accord signé à Paris le 19 juin 1926 concernant le contrôle sanitaire à l'île de Kamaran, des pèlerins se rendant à La Mecque. Londres, 13 juin 1939..... 65
- No 29. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Brésil:**
- Echange de notes pour approbation du rapport général des commissaires spéciaux désignés pour procéder à la démarcation de la frontière entre la Guyane britannique et le Brésil (suivi du rapport général). Rio-de-Janciro, 15 mars 1940..... 71
- No 30. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Etats-Unis d'Amérique:**
- Echange de notes relatif aux lois des Etats-Unis sur la propriété littéraire et artistique. Washington, le 10 mars 1944..... 205
- No 31. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Belgique:**
- Accord monétaire. Signé à Londres, le 5 octobre 1944..... 227
- No 32. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Suède:**
- Accord monétaire. Signé à Londres, le 6 mars 1945..... 241